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PROTOKÓŁ Nr II 

z sesji Rady Powiatu Otwockiego  

odbytej w dniu 16 maja 2024 r.  

w Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury w Otwocku 

przy ul. Poniatowskiego 10 

 

Na podstawie art. 14 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym oraz  § 12 ust. 4  

Statutu Powiatu Otwockiego Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach o godzinie 16:05 

otworzyła obrady II sesji Rady Powiatu Otwockiego. Powitała przybyłych gości, radnych oraz 

pracowników Starostwa. 

Poinformowała, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 22 radnych,  

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 23 osoby, stanowi quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr I z sesji. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej; 

2) w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

3) w sprawie powołania Komisji Budżetowej; 

4) w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska; 

5) w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury i Sportu; 

6) w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa; 

7) w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Starosty Otwockiego. 

5. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

6. Informacje Przewodniczącej Rady. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach zawnioskowała o wprowadzenie w punkcie 4 

porządku obrad ppkt-u 7 dot. rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie 

powołania doraźnej Komisji Statutowej, a jako ppkt 8. rozpatrzenie projektu uchwały i 

podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Starosty Otwockiego. 

Głosowanie w obecności 22 radnych: „za” – 20 osób, „wstrzymały się” – 2 osoby.  

Wniosek został przyjęty. 
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Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr I z sesji. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej; 

2) w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

3) w sprawie powołania Komisji Budżetowej; 

4) w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska; 

5) w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury i Sportu; 

6) w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa; 

7) w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej; 

8) w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Starosty Otwockiego. 

5. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

6. Informacje Przewodniczącej Rady. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 3 

 Protokół Nr I z sesji został przyjęty jednogłośnie w obecności 22 radnych. 

Ad. 4 

1) 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach odczytała listę radnych, którzy zgłosili swój 

udział do pracy w Komisji Rewizyjnej. Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji  i zgłosiła kandydaturę na to stanowisko radnego Mateusza 

Marczaka. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radny Mateusz Marczak wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radny Mateusz Marczak wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
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Głosowanie w obecności 22 radnych: „za” – 18 osób, „wstrzymały się” – 4 osoby.  

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 22 radnych podjęła uchwałę Nr 6/II/24 Rady 

Powiatu Otwockiego w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, która stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

2) 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach wymieniła radnych, którzy zgłosili swój 

udział w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji oraz zaproponowała na to stanowisko Krzysztofa Olszewskiego. 

Przewodnicząca Rady zapytała się, czy radny Krzysztof Olszewski wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radny Krzysztof Olszewski wyraził zgodę. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głosowanie w obecności 22 radnych: „za” – 19 osób, „wstrzymały się” – 3 osoby.  

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 22 radnych podjęła uchwałę Nr 7/II/24 Rady 

Powiatu Otwockiego w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach wymieniła radnych, którzy zgłosili swój 

udział w Komisji Budżetowej. Poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji oraz zaproponowała na to stanowisko Krzysztofa Olszewskiego. 

 Adwokat Marek Bajson poinformował, że Krzysztof Olszewski nie może być 

przewodniczącym dwóch komisji. 

 Przewodnicząca Rady wobec braku innych kandydatur ogłosiła przerwę w obradach. 

 

Przerwa od godz. 16:19 do godz. 16:22. 

 

Do sesji dołączył radny Dariusz Kołodziejczyk – obecnych 23 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady oraz zgłosiła kandydaturę radnego Tomasza 

Wyglądały na stanowisko Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radny Tomasz Wyglądała wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radny Tomasz Wyglądała wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 
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Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie powołania Komisji Budżetowej. 

 

Głosowanie w obecności 23 radnych: „za” – 20 osób, „wstrzymały się” – 3 osoby.  

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 23 radnych podjęła uchwałę Nr 8/II/24 Rady 

Powiatu Otwockiego w sprawie powołania Komisji Budżetowej, która stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

4) 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach przedstawiła radnych, którzy zgłosili swój 

udział do pracy w Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska. Poprosiła o zgłaszanie 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji oraz zaproponowała na to stanowisko radnego 

Mateusza Traczyka. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radny Mateusz Traczyk wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radny Mateusz Traczyk wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska. 

 

Głosowanie w obecności 23 radnych: „za” – 19 osób, „wstrzymały się” – 4 osoby.  

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 23 radnych podjęła uchwałę Nr 9/II/24 Rady 

Powiatu Otwockiego w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

5) 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach przedstawiła radnych, którzy zgłosili swój 

udział w Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. Poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji oraz zaproponowała na to stanowisko radnego Mateusza Rojka. 

Przewodnicząca Rady zapytała się czy radny Mateusz Rojek wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radny Mateusz Rojek wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

Głosowanie w obecności 23 radnych: „za” – 20 osób, „wstrzymały się” – 3 osoby.  
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Rada Powiatu Otwockiego w obecności 23 radnych podjęła uchwałę Nr 10/II/24 Rady 

Powiatu Otwockiego w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

6) 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach przedstawiła radnych, którzy zgłosili swój 

udział w Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa. Poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji oraz zaproponowała na to stanowisko radnego Jarosława Lecha. 

Przewodnicząca Rady zapytała się czy radny Jarosław Lech wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radny Jarosław Lech wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa. 

 

Głosowanie w obecności 23 radnych: „za” – 20 osób, „wstrzymały się” – 3 osoby.  

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 23 radnych podjęła uchwałę Nr 11/II/24 Rady 

Powiatu Otwockiego w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7) 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła radnych o podejście do stanowiska 

Biura Rady w celu zgłaszania akcesu do pracy w doraźnej Komisji Statutowej, następnie 

ogłosiła przerwę w obradach. 

 

Przerwa od godz. 16:34 do godz. 16:45. 

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady oraz przedstawiła radnych, którzy zgłosili się 

do doraźnej Komisji Statutowej oraz zaproponowała kandydaturę radnego Mateusza Rojka na 

Przewodniczącego Komisji. Poinformowała, że radny jest przewodniczącym jednej ze stałych 

komisji, co nie koliduje z objęciem tego stanowiska w przypadku komisji doraźnej. 

Przewodnicząca Rady zapytała się, czy radny Mateusz Rojek wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radny Mateusz Rojek wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Piotr Mateusz Kudlicki zadał pytanie odnośnie § 5 projektu uchwały, a 

mianowicie na jaki czas określony zostaje powołana komisja. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach zacytowała fragment: „doraźna Komisja 

Statutowa zostaje powołana na czas określony i ulega rozwiązaniu z dniem publikacji w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego uchwały w sprawie przedmiotowych 

zmian dotyczących Statutu Powiatu Otwockiego”. Następnie dodała, że czas ten nie jest 
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odgórnie określany. 

Radny Dariusz Grajda wniósł o określenie czasowe Komisji Statutowej, by nie 

doprowadzić do sytuacji przedłużania pracy komisji. 

Przewodnicząca Rady zaproponowała by zastosować w tym przypadku formę „nie 

dłużej niż”, a także zachęciła radnych do dzielenia się swoimi uwagami. 

Radny Dariusz Grajda doprecyzował, by zapis zawierał zdanie „na czas nie dłuższy 

niż do 31 grudnia 2024 roku”. 

Radny Piotr Mateusz Kudlicki przekazał, że jego intencją nie było obligatoryjne 

wskazywanie tego czasu, a jedynie wyjaśnienie z czego on wynika. Dodał, że sam jest 

przeciwnikiem dokładnego określania czasu pracy, ponieważ nie ma zagrożenia aby ta 

komisja stała się instrumentem generowania wysokości diet przez radnych. Płatne 

uczestnictwo jest ustawowo ograniczone do dwóch komisji, dodatkowo przewodniczący nie 

będzie pobierał z tego tytułu rekompensaty.  

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła o przegłosowanie wniosku radnego 

Dariusza Grajdy o ograniczenie czasowe Komisji Statutowej. 

Radny Piotr Mateusz Kudlicki powiedział, że Rada Powiatu może przegłosować 

poprawkę do treści uchwały, po wcześniejszym odczytaniu treści wniosku przez 

wnioskodawcę, a następnie Przewodniczącą Rady. 

 Przewodnicząca Rady powiedziała, że w tym przypadku zgłoszoną zmianę należy 

traktować jako poprawkę oraz poprosiła radnego Dariusza Grajdę o przeczytanie treści zmian. 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach przedstawiła treść uchwały wraz z poprawką 

oraz ogłosiła krótka przerwę, by przygotować głosowanie. 

 

Przerwa od godz. 16:53 do godz. 16:54. 

 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach wznowiła obrady i poddała pod głosowanie 

wniosek radnego Dariusza Grajdy o ograniczenie czasowe Komisji Statutowej. 

 

Głosowanie w obecności 23 radnych:  

„za” – 21 osób; „przeciw” – 1 osoba; „wstrzymała się” – 1 osoba.  

 

Wniosek został przyjęty 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej wraz z przyjętą poprawką. 

 

Głosowanie w obecności 23 radnych: „za” – 22 osoby, „wstrzymała się” – 1 osoba.  

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 23 radnych podjęła uchwałę Nr 12/II/24 Rady 

Powiatu Otwockiego w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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7) 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus opuścił obrady. 

 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poinformowała o wpłynięciu Autopoprawki 

do projektu uchwały oraz przekazała, że Starosta Otwocki wyszedł z sali obrad, ponieważ 

podjął decyzję, że nie będzie uczestniczyć w ustaleniu wysokości jego wynagrodzenia. 

 W związku z pytaniami radnych Przewodnicząca poprosiła Starostę Otwockiego  

o powrót na salę. 

 Radna Bogumiła Więckowska zacytowała fragment ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. 

o pracownikach samorządowych art. 36 ust. 5 i zapytała Starostę, jakie zwiększone obowiązki 

będzie posiadał z tego tytułu. 

 Adwokat Marek Bajson przekazał, że wyżej wspomniany fragment ustawy nie odnosi 

się do starosty, tylko do pracowników samorządowych. Tutaj zastosowanie ma art. 36 ust. 3, 

więc dodatek specjalny jest obligatoryjny. 

 Radna Bogumiła Więckowska poprosiła o określenie z jakiego tytułu przysługuje ten 

dodatek oraz co wchodzi w jego skład. 

  Adwokat Marek Bajson odpowiedział, że w orzecznictwie kwestionowane są 

nadprogramowo przyznane dodatki specjalne, natomiast staroście z mocą ustawy przysługuje 

ww. dodatek. 

 Radny Dariusz Grajda zadał pytanie Przewodniczącej Grażynie Kilbach dlaczego 

projekt uchwały w wersji papierowej różni się od wersji elektronicznej. 

 Przewodnicząca Grażyna Kilbach odpowiedziała, że ewentualne zmiany wynikają  

z autopoprawki, a także zaproponowała udostępnienie swoich materiałów w wersji 

papierowej  

 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus opuścił obrady. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Starosty Otwockiego. 

 

Głosowanie w obecności 22 radnych: „za” – 20 osób, „wstrzymały się” – 2 osoby.  

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 23 radnych podjęła uchwałę Nr 13/II/24 Rady 

Powiatu Otwockiego w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Starosty 

Otwockiego, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus dołączył do sesji – obecnych 23 radnych. 

 

Ad. 5 

 Radny Jacek Czarnowski poprosił Starostę o przybliżenie opinii Zarządu, w sprawie 

przekazania w formie darowizny na rzecz Miasta Józefowa zabudowanej nieruchomości w 

Józefowie przy ul. Sienkiewicza 28 – dawnego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego. Radny 

podzielił się również swoją opinią na ten temat, podkreślił, że nie należy pozbywać się tak 
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cennego majątku Powiatu Otwockiego, szczególnie biorąc pod uwagę fakt, że przestrzeń ta 

jest przypisana do wykonywania działalności medycznej. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus przekazał, że Zarząd Powiatu potrzebuje więcej 

czasu na dokonanie analizy oraz zaświadczył, że jest świadomy wymienionych cech tej 

nieruchomości. 

 Radny Dariusz Grajda zapytał Starostę, dlaczego wyszedł na czas głosowania uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus odpowiedział, że uważa to zachowanie za taktowne, 

tak samo nie uczestniczył w posiedzeniu Zarządu, na którym omawiany był punkt dotyczący 

jego wynagrodzenia. 

 Radny Dariusz Grajda odwołał się do Wyciągu Nr 1 z projektu protokołu Nr 1/24 z 

posiedzenia Zarządu Powiatu Otwockiego, gdzie napisane jest, że głosowanie odbyło się w 

obecności 4 członków Zarządu Powiatu. 

 Starosta Otwocki odpowiedział, że wyciąg ten dotyczy projektu uchwały, gdzie nie 

było podanych kwot. Nie uczestniczył natomiast w głosowaniu dotyczącym przyjęcia 

autopoprawki (Wyciąg Nr 5). 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk nawiązał do wypowiedzi radnego Jacka 

Czarnowskiego, mówiąc, że również jest przeciwny przekazania nieruchomości na rzecz 

miasta Józefowa. Powiedział, że w poprzedniej kadencji dyrektorka PCPR Małgorzata 

Woźnicka przygotowała analizę dotyczącą możliwości uzyskania środków, na utworzenie w 

tym miejscu domu dziennego pobytu bądź domu środowiskowego, a także miała przedstawić 

uzupełnioną informację na ten temat. Radny zapytał, czy uzupełniona analiza trafiła już do 

Zarządu Powiatu. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus odpowiedział, że jeszcze nie otrzymał tej informacji. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk poprosił o przekazanie mu w przyszłości pełnej analizy, 

gdyż jest głęboko zainteresowany tą kwestią. 

 Radna Aneta Bartnicka poprosiła o przedstawienie podziału obowiązków nowego 

zarządu. 

 Starosta Otwocki poinformował, że podlegające mu wydziały to: 

• Wydział Administracyjny; 

• Wydział Organizacyjny i Spraw Społecznych; 

• Wydział Finansowy; 

• Wydział Geodezji i Kartografii 

• Wydział Gospodarki Nieruchomościami; 

• Biuro Kultury i Promocji; 

• Biuro Rady Powiatu; 

• Biuro Kadr; 

• Geodeta Powiatowy; 

• Geolog Powiatowy; 

• Służba Bezpieczeństwa i Higieny Pracy; 

• Powiatowy Rzecznik Konsumentów; 

• Samodzielne Stanowisko ds. Kontroli; 

• Biuro Bezpieczeństwo i Zarządzania Kryzysowego; 
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• Powiatowe Centrum Zdrowia; 

• Wydział Ochrony Środowiska. 

 

Wydziały podlegające Wicestaroście Dariuszowi Olszewskiemu to: 

• Oświata Powiatowa; 

• Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie; 

• Powiatowa Biblioteka Publiczna; 

• Wydział Komunikacji i Transportu. 

 

Obszary, które podlegają etatowemu Członkowi Zarządu Pawłowi Walo to: 

• Wydział Architektury i Budownictwa; 

• Zarząd Dróg Powiatowych; 

• Inżynier Ruchu; 

• Urząd Pracy. 

 

Radna Aneta Bartnicka poprosiła o przekazanie radnym tych informacji w formie 

elektronicznej. 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus poinformował, że są one dostępne w Biuletynie 

Informacji Publicznej, a także mogą zostać wysłane w formie mailowej. 

Radna Bogumiła Więckowska powróciła do kwestii nieruchomości przy ul. 

Sienkiewicza 28, proponując by rozważyć utworzenie w tym miejscu Powiatowego Centrum 

Zdrowia Psychicznego. 

Starosta Tomasz Laskus odpowiedział, że wszystkie wymienione propozycje będą 

rozważane, natomiast jest jeszcze zbyt wcześnie  by podejmować konkretne działania. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk przekazał, że pojawiła się propozycja by budynek 

częściowo był wykorzystywany jako Dom Dziennego Pobytu, ale również jako np. Dom 

Środowiskowy. Odnosząc się do propozycji powstania Powiatowego Centrum Zdrowia 

Psychicznego powiedział, że główną przeszkodą w tej sytuacji są braki kadrowe wśród 

lekarzy psychiatrów. Wymagałoby to współpracy z Mazowieckim Centrum Neuropsychiatrii 

w Józefowie, które byłoby podmiotem wiodącym. 

 Radny Paweł Walo powiedział, że Powiat Otwocki powinien skupić się na 

utrzymywaniu bieżących wydatków takich jak Powiatowe Centrum Zdrowia, a nie na 

rozwijaniu kolejnych instytucji, których finansowanie stanowiłoby problem. 

 Radny Andrzej Wojtyra zapytał się czy w przypadku podjęcia decyzji o przekazaniu 

nieruchomości, zostaną podjęte kroki zapobiegawcze by teren ten nie został następnie 

sprzedany chociażby deweloperom. 

Starosta Tomasz Laskus odpowiedział, że wszystkie decyzje będą podejmowane po 

przeanalizowaniu potencjalnych zagrożeń. 

 Radny Piotr Mateusz Kudlicki zwrócił uwagę, że postanowienia Zarządu będą musiały 

uzyskać zgodę Rady Powiatu. Wówczas będzie odpowiedni czas na przeprowadzenie rozmów 

na ten temat. 
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Ad. 6 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach przypomniała o składaniu przez radnych 

oświadczeń majątkowych do Biura Rady. Poinformowała również, że w czerwcu planowane 

są dwie sesje: 13.06 o godz. 16:00 i 27.06 o godz. 16:00 – sesja absolutoryjna. Następnie 

pogratulowała i złożyła życzenia członkom nowo wybranych komisji oraz poprosiła 

przewodniczących o pozostanie na sali po zakończeniu sesji, by omówić sprawy 

organizacyjne.  

 

Ad. 7 

 Radny Jacek Czarnowski odwołując się do ustawy o samorządzie powiatowym, 

zapytał się, czy członkowie Zarządu, którzy przed wyborem na te stanowiska prowadzili 

działalność gospodarczą, złożyli oświadczenia o zaprzestaniu jej powadzenia. Przypomniał, 

że powinni oni zadeklarować czy planują dalej prowadzić działalność gospodarczą. 

 Adwokat Marek Bajson potwierdził słowa przedmówcy. Poinformował, że członkowie 

zarządu mają 30 dni na określenie czy planują dalej prowadzić działalność gospodarczą oraz 3 

miesiące na zaprzestanie jej prowadzenia. 

 Radna Magdalena Koczorowska-Szlassa zadała pytania w imieniu mieszkańców 

Glinianki i Żanęcina: 

1) Czy nastąpiły zmiany w projekcie realizowanego ronda w Gliniance? – (zdaniem 

mieszkańca zniknął chodnik, w związku z tym Radna chciała zapoznać się ze 

zmianami, które nastąpiły w tym projekcie)? 

2) Dot. chodnika w miejscowości Żanęcin, który jest realizowany - w czasie deszczu cała 

droga została zalana, czy ktoś sprawdził, czy ta inwestycja nie zawiera błędów i czy 

na tym etapie można byłoby dokonać jakiś poprawek? 

Radny Paweł Walo przekazał, że Starosta odpowie na te pytania pisemnie. 

 Radna Bogumiła Więckowska poinformowała, że grupa radnych złożyła dziś wniosek 

dotyczący zmiany w Statucie Powiatu Otwockiego, polegającej na dopisaniu w § 6 ust. 1 po 

zdaniu „Rada obraduje na sesjach zwołanych przez przewodniczącego w trybie zwyczajnym i 

nadzwyczajnym”, dodać „stacjonarnym i zdalnym na pisemny wniosek radnego”. 

 Adwokat Marek Bajson odpowiedział, że w wyrokach Sądów Administracyjnych oraz 

rozstrzygnięciach nadzorczych stwierdzone zostało, że nie ma możliwości wprowadzenia 

obradowania w trybie hybrydowym. Możliwość taka była przewidziana w specustawie 

covidowej w stanie epidemii i zagrożenia epidemiologicznego, który już nie obowiązuje. 

Poinformował, że razem z Sekretarzem Powiatu występował do Wojewody Mazowieckiego  

z prośbą o zajęcie stanowiska w tej sprawie, lecz było ono krytyczne. 

 Sekretarz Powiatu Andrzej Solecki potwierdził, że Wojewoda wskazał zaprzestanie 

obowiązywania przepisu specustawy, co za tym idzie obrady powinny odbywać się 

stacjonarnie. 

 Radna Bogumiła Więckowska zaproponowała by ponownie przeanalizować tę 

kwestię, ze względu na obecność koronawirusa. 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach powiedziała, że obecnie nie ma żadnych 

decyzji administracyjnych świadczących o tym, że jest stan epidemii, bądź podwyższonego 

zagrożenia. Wniosek będzie rozpatrywany na posiedzeniach Komisji Statutowej. 
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 Radny Piotr Mateusz Kudlicki przekazał, że mimo oczywistych zalet tej formy 

obradowania, była ona przedmiotem analizy poprzedniej kadencji i w systemie nie ma 

podstawy prawnej, by ustanowić taki tryb obradowania, co więcej, orzecznictwo w trybie 

administracyjnym jest jednolite. 

 Radna Agnieszka Niewińska zapytała się czy w okresie urlopowym tj. lipiec, sierpień, 

również zwoływane są Sesje Rady Powiatu, czy wówczas również odbywają się one w ostatni 

czwartek miesiąca. 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że nie ma zaplanowanej sesji lipcowej,  

w sierpniu natomiast powinna odbyć się w ostatni czwartek. W zależności od potrzeb sesja  

w lipcu również może zostać zwołana. 

 

Ad. 8  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 17:33 Przewodnicząca Rady 

Grażyna Kilbach zamknęła obrady II sesji VII kadencji Rady Powiatu Otwockiego. 
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